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Geachte heer, mevrouw. 

Met deze brief beantwoord ik de vragen die in de raadscommissie Beheer en Verkeer 
van 9 oktober 2013 zijn gesteld. Ook informeer ik u over de voortgang van de 
uitwerking van de motie "Zelfbeheer groen in wijken". Deze motie heeft u in uw 
vergadering van 19 jimi 2013 aangenomen, naar aanleiding van het project de 
Hoekwierde in Almere. Tot slot informeer ik u over enkele onderwerpen op uw LTA. 

Vragen uit de raadscommissie Beheer en Verkeer 9 oktober 2013 
De heer Hukema, PvdA, heeft gevraagd naar de toegankelijkheid van de 
invalidensteiger bij de Museumbrug. 
Er waren geen signalen bekend dat het daar lastig is om van en aan boord van een boot 
te komen. Er is ter plekke geconstateerd dat er inderdaad aanpassingen aan de steiger 
nodig zijn. Een boot ligt dan dichter bij de steiger aangemeerd, waardoor het 
makkelijker is om van en aan boord te komen. We betrekken de Gehandicaptemaad bij 
de aanpassingen. Naar verwachting zullen de werkzaamheden in februari 2014 gereed 
zijn. 

De heer Prummel, Stadspartij, vroeg of er achterstallig onderhoud aan verharding na 
vorstschade is. 
Op dit moment zijn bijna alle benodigde reparaties aan de verharding uitgevoerd. Het 
gaat dan om reparaties als gevolg van vorst, maar ook om overige schades. Er is een 
geleidelijke toename van schades op wegen waar we stil asfalt en gerecycled asfalt 
toepassen. Deze schades lijken op vorstschades, maar ontstaan los daarvan. 
Vooralsnog leidt de toename van deze schades niet tot problemen. 
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Voor de totale verharding geldt dat er nog een aantal reparaties in de planning staan 
voor dit najaar, waaronder ook plekken in het zuiden van de stad. Een aantal reparaties 
gebeurt dit jaar niet, omdat ze volgend jaar worden meegenomen in het groot 
onderhoudsprogramma. Het gaat om vijftien projecten. Voor de betreffende locaties 
geldt dat ze zo nodig tijdelijk worden hersteld, zodat er geen gevaarlijke situaties 
ontstaan. 

De heer Kelder, PvdD, heeft gevraagd naar de kosten van het beheer van ecologische 
oevers; dit zou goedkoper kunnen door het (her)gebmik van biomassa. 
Bij het beheer van natuurvriendelijke oevers komt meer biomassa vrij dan bij het 
beheer van beschoeide oevers. Het verwerken van deze biomassa kost op dit moment 
nog geld. De ontwikkeling is echter dat de waarde van biomassa verandert. Zo hebben 
bepaalde stromen, zoals snoeihout de afgelopen jaren een ontwikkeling doorgemaakt 
van een negatieve naar een positieve waarde. Ook voor biomassa afkomstig van berm-
en slootbeheer zien we een ontwikkeling op gang komen. We zetten daarbij in op 
innovatie. Zo leveren we een bijdrage aan het ontwikkelen van verwerkingsmethoden 
voor biomassa die op termijn mogelijk geld opieveren in plaats van geld kosten. 
Bijvoorbeeld door biomassa om te zetten in energie of zelfs hoogwaardiger producten. 

Voortgang uitwerking motie "Zelfbeheer groen in wijken" 
Naar aanleiding van uw motie zijn wijkorganisaties gevraagd of zij mee willen denken 
over een pilot met zelfbeheer. Na de zomervakantie zijn hiervoor alle 
bewonersorganisaties in Groningen benaderd met een brief Tot 1 oktober 2013 
konden zij reageren op deze oproep. De volgende bewonersorganisaties gaven aan 
samen met de gemeente verder te willen denken: 

Bewonersorganisatie Beijum (werkgroep de "Groene Long"); 
Wijkraad Schilderswijk; 

- Wijkraad De Hoogte; 
- Bewonersorganisatie Oosterpark; 

Wijkraad Oosterpoort; 
Wijkraad Rivierenbuurt. 

We orienteren ons momenteel op het onderwerp zelfbeheer. Het is nu nog niet 
voldoende duidelijk wat we onder zelfbeheer verstaan. Bij onze orientatie kijken we 
hoe zelfbeheer vorm gegeven kan worden, zonder direct de randvoorwaarden te 
bepalen. We stellen op basis van de orientatie een startdocument op, om vervolgens 
gezamenlijk met de bewonersorganisatie(s) te komen tot beheerafspraken. De 
ervaringen van Almere en ander gemeenten zijn belangrijke input voor de orientatie. 

Aan de hand van gesprekken met de bewonersorganisaties moet blijken in welke wijk 
(of wijken) een pilot mogelijk is. Als een pilot mogelijk is, overleggen we met de 
bewonersorganisaties hoe we het project vorm gaan geven. Het proces wordt voor een 
groot deel bepaald door de bewonersorganisaties zelf. 
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Vanuit de gemeente vraagt dit om een nieuwe werkwijze waarbij we open het gesprek 
aan gaan en vooral een faciliterende rol hebben. Het experiment in Almere laat zien 
dat er een kleine twee jaar nodig is, voordat er een overdrachtsmoment naar de 
bewoners is. Over de uitkomsten van het orientatie- en haalbaarheidsonderzoek 
informeer ik u begin 2014. 

LTA - onderwerpen 
Een aantal onderwerpen op uw lange termijn agenda hebben vertraging opgelopen. 
Hierna geef ik een korte toelichting en een nieuwe planning aan. 

Actualisatie Bladgoud 
De inventarisatie van de monumentale bomen heeft vertraging opgelopen. Op dit 
moment worden alle bomen die wij in beheer hebben, inclusief de monumentale 
bomen, opnieuw geinventariseerd. De bomen worden digitaal geinventariseerd, 
waarna de gegevens worden geexporteerd naar het beheersysteem. Hierbij zijn 
problemen opgetreden. We hebben deze verholpen en ik verwacht u in januari 2014 de 
actualisatie Bladgoud aan te kunnen bieden. 

Actualisatie kapbeleid 
De actualisatie kapbeleid is onlosmakelijk verbonden met de beoogde invoering van 
leges voor het in behandeling nemen van de omgevingsvergunning 'vellen van een 
houtopstand'. De beoogde invoering van de leges heeft helaas meer tijd gevergd dan in 
eerste instantie door ons was geschat. 
Daarom kan ik u de actualisatie kapbeleid niet voor uw vergadering in november, 
maar wel voor die in december 2013 aanbieden. 

Kiosk Noorderplantsoen 
Afgelopen voorjaar is het restaurant "Jantje zag eens pruimen hangen" overgenomen, 
in de zomer heeft restaurant "Flinders" zich hier gevestigd. Aangezien "Flinders" in 
tegenstelling tot "Jantje" ook overdag geopend is, is de situatie veranderd. Wij zijn, 
mede op verzoek van de buurt, in overleg met deze ondememer over de verzorging 
van toiletvoorzieningen in het Noorderplantsoen. We werken op dit moment een aantal 
optics uit. Zodra we meer duidelijkheid hebben, naar verwachting in het eerste 
kwartaal van 2014, informeren we u daarover. 

Duurzaamheid in grote projecten 

In week 47 ontvangt u hierover een collegebrief. 

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geinformeerd. 

Met vriendelyke' 


